
2023 жылгы 02 наурыздаты 
«№1 мектеп-лицей» КММ 

Кдмкоршылык кецеЫ отырысыныц 
№ 2 хаттама

Камкоршылык кецесшщ Myuienepi катысты:
1. В.В. Алескеров
2. Л.В. Ваймер
3. Ф.М. Гибаев
4. Н.П. Казакова
5. Т.А. Осыко
6. Е.Г. Шлома
7. Ю.С. Якимова

Камкоршылык кецестщ мушелер1 катыспады (дэлелд! себептермен):
1. О.С. Кургенова
2. Н.С. Тажибаева

Отырыстыц кун TapTi6i:
1. Окушылардыц ыстьщ тамакпен, оныц шшде жалпыта б1рдей бипм беру 
корыныц каражаты есебшен уйымдастыру туралы.
2. Тэрбие ic-шараларын уйымдастыру жэне етюзу туралы.
3. Мектепте санитарльщ нормалардьщ сакталуын бакылауды уйымдастыру 
туралы.
4. Эртул1

Тыцдады:
BipiHini сурак бойынша директордыц тэрбие жумысы жоншдеп 

орынбасарыньщ м.а. И.С. Денисовская тыцдалды. Ол «Саран каласыньщ 
бипм 6eniMi» ММ-н1ц буйрыгын орындауда жэне мектепте бюджет 
каражатын максатты пайдалану максатында тамактануды уйымдастыру 
туралы 23.08.2022 ж. №68 буйрьщ шыгарылганын хабарлады. Осы буйрьщка 
сэйкес окушылардыц ыстьщ таматын уйымдастырута жауаптылар 
татайындалды, жалпыта б!рдей бипм беру коры есебшен тамакпен 
камтамасыз ету уппн жецшдшт! санаттаты окушылардыц т1з1мдер1 жасалды 
жэне бектлдц асханада окушылардыц тамактану KecTeci жасалды, ыстьщ 
тамакты уйымдастыру сапасын бакылау женшдеп мониторингтш комиссия 
курылды. Максаты: окушыларды ыстьщ тамакпен жэне буфет вшмдер1мен, 
оныц шшде жецщдшт1 санаттаты окушыларды тегш тамакпен камтамасыз 
ету. Мектеп бойынша окушылардыц жалпы саны-956. Оныц шннде аз 
камтылтан жэне коп балалы отбасылардан шыккан 14 окушы жалпыта б1рдей 
6iniM беру корынан тепн ыстьщ тамакпен камтылды. 2007 жылгы 27



нплдедеп «Бшм туралы» КД Зацына, «2021-2023 жылдарга арналган 
облыстык бюджет туралы» Караганды мэслихатыныц 2020 жылгы 10 
желтоксандагы ХЫУсессиясыньщ №588 шеш1м1не, «Орта бшм беру 
уйымдарында бшм алушыларды тамактандыруды уйымдастыру 
кагидаларын беюту туралы» КД Бшм жэне гылым Министршщ 2018 жылгы 
31 казандагы №598 буйрыгына сэйкес, сондай-ак мектепке дешнп 
уйымдарда, жет1м балалар мен ата-анасыньщ камкорлыгынсыз калган 
балаларга арналган бшм беру уйымдарында тэрбиеленетш жэне окитын 
балаларды тамактандыруды камтамасыз етуге байланысты тауарларды сатып 
алу» (езгер1стерд1 ескере отырып, КР Б1л1м жэне гылым Министршщ 
08.06.2020 жылгы № 235 буйрыгымен енпзшген). Бастауыш сыныптарда 
акылы ыстык тамакпен барлыгы 368 окушы камтылды.

Каулы еттк
1.1. Акпаратты назарга алыцыз.

Тыцдады
Екшнн сурак бойынша директордьщ тэрбие жумысы женшдеп 

орынбасарыныц м.а. И.С. Денисовская тыцдалды. Ол 6ipiHmi токсанныц оку 
жылы 1шшде «Казакстандьщ патриотизм мен азаматтыкка тэрбиелеу, 
кукьщтык тэрбие», «Рухани-адамгерш1л1к тэрбие», «¥лттык тэрбие», 
«Отбасылык тэрбие», «Ецбек, экономикальщ жэне экологиялык тэрбие», 
«Зияткерлш тэрбие, акпараттык тэрбие», «Кепмэдениетт1 жэне керкем- 
эстетикальщ тэрбие», «дене тэрбиесц салауатты ем!р салты» багыттары 
бойынша жумыстар журпзшгенш хабарлады

Каулы еттп
2.1. Акпаратты назарга альщыз
2.2. Интеллектуалды, шыгармашыльщ, жеке тулгалык касиеттерд! дамытуга, 
оларды элеуметтенд1руге жэне когамга бей1мдеуге колайлы жагдайлар жасау 
бойынша жумысты жалгастыру..

Тыцдады
YuiiHuii мэселе бойынша директордьщ тэрбие жумысы женшдеп 

орынбасарыныц м.а. И.С. Денисовская тыцдалды, ол 2022 жылгы "09" 
кыркуйектеп № 101 буйрыгына сэйкес мектеп педагогтары, ата-аналар 
когамыныц ек1л1 юрген тамактану сапасына мониторинг жург1зу женшдеп 
комиссия куру туралы тусшд1рдц Осы токсанда (кацтар, акпан, наурыз) 
комиссия 3 тексеру журпздц олардыц нэтижелер1 акт1лермен рес1мделд1. 
Мектеп асханасын жалга алушы Н.М.Касперова актшермен кол койгызып 
танысты.

Туракты тексерулер барысында мыналар аньщталды:
Асхананы жинау эр узшстен кей1н уактылы жург1з1лд1; ыдыс-аяк таза; 

санитарльщ жагдайы жаксы, гигиенальщ нормалар сакталады. Кернект1 
жерде тагамдардыц атауы, ен1мдерд1ц шыгымы керсетшген мэз1р шнген.



Бракераж комиссиясы мектеп асханасыныц жумысын канататтанарлык деп 
баталайды. Кызмет ету мелшер1 жас нормасына сэйкес келедк татамдар жаца 
ешмдерден дайындалады. Температура режим! сакталады.

Тамактану мэселелер1 директордын, катысуымен кецестерде, ата-аналар 
жиналыстарында каралды.

Каулы етт1:
3.1. Акпаратты назарга алыцыз.
3.2. Тамактану мэдениетш арттыру, ата-аналар мен окушылар арасында 

ыстык тамактыц кажеттшп туралы жуйел1 тусшд1ру жумыстарын журпзуд1 
жалтастыру.

3.3. Мектепте ыстьщ тамак каушЫзд1гш бакылауды жузеге асыруды 
жалтастыру.

Терага

Хатшы Э.А. Круг



«Саран каласы Bmiivi 
бел1м1» ММ

]^амкоршылык кецес отырысында кабылданган шенимдер туралы
аппарат

2023 жылдьщ 02 наурызында «№1 мектеп-лицеш» КММ 
Кдмцоршыльщ кецесшщ отырысы erri.

Отырыстыц кун тэрттбшде мэселелер каралды:
1. Оцушылардыц ыстьщ тамацпен, оньщ 1шшде жалпыта б1рдей бшм беру 
цорыныц каражаты есебшен уйымдастыру туралы.
2. Тэрбие ic-шараларын уйымдастыру жэне етюзу туралы.
3. Мектепте санитарлык нормалардьщ сакдалуын бакылауды уйымдастыру 
туралы.
4. Эртул1

Карау корытындысы бойынша келес! шенпмдер кабылданды:
1.1. Ацпаратты назарта алыцыз.
2.1. Акпаратты назарта альщыз.
2.2. Интеллектуалды, шытармашыльщ, жеке тулгалык касиеттерд1 
дамытута, оларды элеуметтенд1руге жэне котамта бешмдеуге колайлы 
жатдайлар жасау бойынша жумысты жалтастыру.
3.1. Акпаратты назарта алыцыз.
3.2. Тамактану мэдениет1н арттыру, ата-аналар мен окушылар арасында 
ыстьщ тамакдыц кажеттшп туралы жуйел1 тусшд!ру жумыстарын жург1зуд1 
жалтастыру.
3.3. Мектепте ыстьщ тамак каушшздшш бакылауды жузеге асыруды 
жалтастыру.

«№1 мектеп-лицей» КММ 
]^амкоршылык кецесшщ хатшысы Э. А. Круг



ПРОТОКОЛ № 2
заседания Попечительского совета 

КГУ «Школа-лицей №1» 
от 02 марта 2023 года

Присутствовали члены Попечительского совета:
1. Алескеров В.В.
2. Ваймер Л.В.
3. ГибаевФ.М.
4. Казакова Н.П.
5. Осыко Т.А.
6. Шлома Е.Г.
7. Якимова Ю.С.

Отсутствовали члены Попечительского совета (по уважительной 
причине):

1. Кургенова О.С.
2. Тажибаева Н.С.

Повестка заседания:
1. Об организации горячего питания школьников, в том числе за счет средств 
фонда всеобуч.
2. Об организации и проведении воспитательных мероприятий.
3. Об организации контроля за соблюдением санитарных норм в школе.
4. Разное.

Слушали:
По первому вопросу слушали Денисовскую И.С., и.о. заместителя 

директора по воспитательной работе. Она сообщила что, во исполнение 
приказа ГУ «Отдел образования города Сарани» и целевого использования 
бюджетных средств в школе был издан приказ №68 от 23.08.2022 г. об 
организации питания. Согласно данного приказа были назначены 
ответственные за организацию горячего питания учащихся, составлены и 
утверждены списки учащихся льготных категорий для обеспечения питанием 
за счет фонда всеобуча, составлен график питания учащихся в столовой, 
создана мониторинговая комиссия по контролю за качеством организации 
горячего питания. Цель: обеспечение учащихся горячим питанием и 
буфетной продукцией, в т.ч. учащихся льготных категорий бесплатным 
питанием. Общее количество учащихся по школе -  956. Из них бесплатным 
горячим питанием из фонда всеобуча охвачено 14 учащихся из 
малообеспеченных и многодетных семей. Согласно Закону РК «Об 
образовании» от 27 июля 2007 года, решению ХЫУсессии Карагандинского 
маслихата от 10 декабря 2020г №588 «Об областном бюджете на 2021- 
2023годы», мприказу Министра образования и науки РК от 31 октября 2018 
года №598 «Об утверждению Правил организации питания обучающихся в



организациях среднего образования, а также приобретения товаров, 
связанных с обеспечением питания детей, воспитывающихся и обучающихся 
в дошкольных организациях, организациях образования для детей-сирот и 
детей, оставшихся без попечения родителей» (с учетом изменений, 
внесенных приказом Министра образования и науки РК № 235 от 08.06.2020 
года). Платным горячим питанием начальных классов всего охвачено 368 
учащихся.

Постановили:
1.1. Принять информацию к сведению.

Слушали
По второму вопросу слушали Денисовскую И.С., и.о. заместителя 

директора по воспитательной работе. Она сообщила что, в течение учебного 
года 1 квартала, проводились работы по следующим направлениям: 
«Воспитание казахстанского патриотизма и гражданственности, правовое 
воспитание», «Духовно-нравственное воспитание», «Национальное 
воспитание», «Семейное воспитание», «Трудовое, экономическое и 
экологическое воспитание», «Интеллектуальное воспитание, воспитание 
информационной культуры», «Поликультурное и художественно
эстетическое воспитание», «Физическое воспитание, здоровый образ жизни»,

Постановили:
2.1. Принять информацию к сведению.
2.2. Продолжить работу над созданием условий, способствующих развитию 
интеллектуальных, творческих, личностных качеств, их социализации и 
адаптации в обществе.

Слушали
По третьему вопросу слушали Денисовскую И.С., и.о. заместителя 

директора по воспитательной работе, которая пояснила что, в соответствие с 
Приказом № 101 от «09» сентября 2022 года «О создании комиссии по 
мониторингу за качеством питания, в которую вошли педагоги школы, 
представитель родительской общественности. За этот квартал (январь, 
февраль, март) комиссия провела 3 проверки, результаты которых 
оформлены актами. С актами арендатор школьной столовой Касперова Н.М 
ознакомлена под роспись.

В ходе регулярных проверок было выявлено следующее:
Уборка обеденного зала проводилась своевременно, после каждой 

перемены; посуда чистая; санитарное состояние хорошее, гигиенические 
нормы соблюдаются. На видном месте вывешено меню, в котором 
указано наименование блюд, выход продуктов. Работу школьной 
столовой бракеражная комиссия оценивает удовлетворительно. Объем 
порции соответствуют возрастным нормам, блюда приготовлены из свежих 
продуктов. Температурный режим соблюдается.



Вопросы питания рассматривались на совещаниях при директоре, на 
родительских собраниях.

Постановили:
3.1. Принять информацию к сведению.
3.2. Продолжить работу по повышению культуры питания, по 

проведению систематической разъяснительной работы среди родителей и 
учащихся о необходимости горячего питания.

3.3. Продолжить осуществление контроля за безопасностью горячего 
питания в школе.

Секретарь

Члены совета

Председатель



ГУ «Отдел образования 
города Сарани»

Информация
о принятых решениях на заседании Попечительского совета

02 марта 2023 года состоялось заседание Попечительского совета КГУ 
«Школа-лицей №1».

В повестке заседания были рассмотрены вопросы:
1. Об организации горячего питания школьников, в том числе за счет средств 
фонда всеобуч.
2. Об организации и проведении воспитательных мероприятий.
3. Об организации контроля за соблюдением санитарных норм в школе.
4. Разное.
По итогам рассмотрения были приняты решения:
1.1. Принять информацию к сведению.
2.1. Принять информацию к сведению.
2.2. Продолжить работу над созданием условий, способствующих развитию 
интеллектуальных, творческих, личностных качеств, их социализации и 
адаптации в обществе.
3.1. Принять информацию к сведению.
3.2. Продолжить работу по повышению культуры питания, по проведению 
систематической разъяснительной работы среди родителей и учащихся о 
необходимости горячего питания.
3.3. Продолжить осуществление контроля за безопасностью горячего питания 
в школе.

Секретарь
Попечительского совета КГУ «Школа-лицей №1» Круг Э.А.


